

The 5th World Conference on Integrative Medicine

第五届世界整合医学大会

暨祝贺中医首次被纳入WHO全球医学纲要

12/17/2021-12/19/2021

World Federation of Integrative Health

The 5th World Conference on Integrated Medicine Dec 17 to 19,2021

YOU ARE INVITED to present.

Dear heartfelt colleagues and friends,

The World Federation of Integrative Medicine Health is pleased to announce that the Fifth World Conference on Integrated Medicine will be held in Silicon Valley, USA from December 17 to 19, 2021 in both online and offline format. The theme of this conference is "Medicines from all walks of life toward global health", aiming to gather the strengths of global integrated medicine and medical science to build a more robust and extensive world of medical technology, arts, culture, science. We seek to exchange ideas, lead the global people, and move towards Chaoyang- the way to achieve comprehensive health of body and mind!

This global conference is organized by World Federation of Integrative Health ; American Association of Chinese Medicine, and is co-sponsored by (in no particular order): University of East-West Medical; World Federation of Chinese Medicine Critical Care Committee; All-European Federation of Chinese Medicine Consultants; Chinese Medicine & Acupuncture Society of Australian Ltd ; The Alliance of Acupuncture and Chinese Medicine of Canada, Nuclear Universe Health Alliance; and Canadian Home of Chinese Medicine. and world taichi Day

This conference is divided into four forums focused on (1) Celebrating Traditional Chinese Medicine (TCM) being designated as the mainstream medical forum by the World Health Organization from 2022; (2) Celebrating the anniversary of the UNESCO inscription of Tai Chi on the Representative List of the Intangible Cultural Heritage of Humanity; (3) the Forum on Integrated Medical Therapy; and (4) the Forum on Health related Products.

The Fifth World Integrative Medicine Conference is extending the invitation to participate to professionals and practitioners from Chinese medicine, western medicine, biomedicine, chiropractic, psychological medicine, sports medicine, natural medicine, art medicine, biotechnology medicine, martial arts medicine, Tai Chi Qigong, and related disciplines. We also invite talents from all walks of life to join in the grand event and to promote common action to help achieve the goal of universal health!

Practitioners and experts from all fields are invited to submit papers to present at the

The 5th World Conference on Integrative Medicine

第五届世界整合医学大会

暨祝贺中医首次被纳入WHO全球医学纲要

12/17/2021-12/19/2021

World Federation of Integrative Health

conference. The original papers and excerpts of your speeches should be delivered to the conference mailbox before December 1, 2021. Submissions must include:

1. The 20-minute speech (in PowerPoint format) or original paper; a copy of which will be published in electronic version.
2. Excerpts of the speech, in Chinese or English up to 300 words in length; a copy of which will be published in the conference journal.
3. A professional biography of up to 100 words and a photo to be used in conference material.
4. Your contact information, including phone number, WeChat, and mailing address.
5. OPTIONAL – A 3-minute video highlighting a technique, exercise or presentation for the conference showcase.

Please send all documents to the conference mailbox: 5wimcongress@gmail.com

For details, ask Executive Chairman Dr. Jack Fu , Consulting Tel: 626-215-3353, or WeChat: jackfu626

The expert committee of the conference will make selections of presenters by December 8, 2021, and will notify successful applicants by email. Experts who are not invited to speak at the conference can still publish their papers in conference materials with the approval of the conference committee. Following the conference, paper excerpts and photo brief will be published in the electronic and text editions of the 2021 World Integrative Medicine Conference Proceedings. Please note that Experts are responsible for the original copyright issues of the documents provided. The conference has the right to use submissions at will.

All those who want to join as participants in the conference to listen to expert lectures face-to-face and participate in remote on-site expert group consultations are invited to register for free to participate in the conference by visiting the registration website: <https://wfih.org/>
or <https://www.aimaim.org/>

Preparatory Committee of the Fifth World Conference on Integrative Medicine

The 5th World Conference on Integrative Medicine

第五届世界整合医学大会

暨祝贺中医首次被纳入WHO全球医学纲要

12/17/2021-12/19/2021

World Federation of Integrative Health

邀请函（公益）

尊敬的专家及朋友们：

第五届世界整合医学大会暨祝贺中医首次被纳入 who 全球医学纲要将于 2021 年 12 月 17 日至 19 日，将在位于美国硅谷的国际医药大学线上、线下举行。

本届大会以“医聚各界，全球健康”为主题，旨在融聚全球整合医学，医理界力量，构建更加稳健广泛的世界医术，艺术，文化，科研... 交流，引领全球民众，奔向朝阳，实现身心灵全面健康的途径！

本届大会主办方：

世界整合医学学会联合会

共同主办方（排名不分先后）：

国际医药大学；世界中医药联合会危急重症专委会；全欧洲中医药专家联合会；澳大利亚中医药学会；加拿大中医药针灸联盟，核宇大健康联盟；加拿大中医之家，世界太极日创立机构及著名商家冠名共同主办

协办方：世界传统医药论坛；美国中医公会等（还在增加中）

本届大会分为四个论坛：

1. 庆祝从 2022 年开始中医药被世卫组织定为主流医学论坛（中医药针灸论坛）
2. 庆祝太极申遗成功周年论坛（太极，气功论坛）
3. 整合医学疗法论坛
4. 大健康高维生物保健产品论坛

第五届世界整合医学大会特邀各中医、西医、生物医学、脊柱医、心理医学、运动医学、自然医学、艺术医学、生物科技医学、武术医学，太极气功等各医疗、教学、研究人员参加，同时还邀请各行各业的人才，共襄盛举，携手联盟，实现全民大健康的目标！

申请发言与投稿须知：

请各方面专家踊跃投稿申请大会发言，您的发言内容请务必在 12 月 1 日前交到大会邮箱，大会发言专家名额紧张，请速交稿。

内容要求有：

- 大会 20 分钟发言 ppt 或论文原文（将在电子版刊出）
- 发言中或英文论文节录 300 字以内（将在会刊刊出）
- 专家个人 100 字内简介及个人照片。（将刊出）
- 您的联络电话，微信，邮寄地址。
- 欢迎自愿提供大会 3 分钟以内实用治疗技术或帮助健康的练功或保健小方法，大会汇编，全球大力宣传推广

The 5th World Conference on Integrative Medicine

第五届世界整合医学大会

暨祝贺中医首次被纳入WHO全球医学纲要

12/17/2021-12/19/2021

World Federation of Integrative Health

所有文件请发大会邮箱：

5wimcongress@gmail.com

详情询问执行主席傅学理博士

电话：626-215-3353

微信：jackfu626

12月8日前通过大会专家委员会审阅，决定邀请您大会发言的通知和链接会发到您的邮箱，请参加12/8会前准备会议。没有被邀请大会发言专家依然可以论文改稿通过后直接刊出。

会后您的论文节录和照片简介将刊登于2021世界整合医学大会会刊电子版和文字版。专家请自己负责您提供大会文件的原创版权问题，大会有任意使用您投稿的权利。

请所有想参加大会面对面收听专家讲课并参与远程现场专家集体诊病的朋友们现在免费注册，免费获取参与大会链接。

注册网站 <https://wfi.h.org/>

或 <https://www.aimaim.org/>

第五届世界整合医学大会，我们将恭候您与贵会的到来！



王英秋 世界整合医学学会联合会 主席

傅学理 世界整合医学学会联合会 执行主席

第五届世界整合医学大会组委会

二零二一年十一月